
ПРОТОКОЛ № А2,
засідання постійної комісії Калуської міської ради з питань власності, житлово-комунального господарства та екології

від « 19» жовтня 2021 р.
Склад комісії: голова комісії: Сергій Воконоголь 0 ;  
заступник голови комісії: Інна Білоус 0 ;  
секретар комісії: Сергій Куц 0 ;
Члени комісії: Дмитро Вальнюк П , П  Галина МатківськаИ, Юрій Погинайко ©.
Присутні '-Г членів комісії Відсутні 1 членів комісії
Запрошені:________________________________________________________________________________________________________

Слухали :

Назва питання, доповідач за проти утр. Рекомен
дації

1 . Про створення індустріального парку на території с.Боднарів Калуської міської 
територіальної громади Івано-Франківської області.
Доповідає: Юрій Соколовський -  начальник управління економічного розвитку міста 4 — — ------

2. Про внесення змін до Програми охорони навколишнього природного 
середовища на 2020-2022 роки.
Доповідає: Іван Дембич -  начальник управління з питань НС — — —

3. Про внесення змін до Програми капітального ремонту житлового фонду Калуської 
територіальної громади на 2021 - 2023р.р.
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Доповідає:Тарас Фіцак -  заступник начальника УЖКГ

4. Про приватизацію об’єкта комунальної власності міста Калуша шляхом викупу (вул. 
Б. Хмельницького, 82).
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності 4 •— —

5. Про приватизацію об’єкта комунальної власності міста Калуша шляхом викупу (вул. 
Б. Хмельницького, 31).
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності

— — -—

6. Про приватизацію об’єкта комунальної власності міста Калуша шляхом викупу 
(вул.Вітовського, 7).
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності

— -— ----- -

7. Про встановлення орендної плати Головному управлінню Пенсійного фонду України в 
Івано-Франківській області.
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності
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8.
Про внесення змін в рішення Калуської міської ради від 23.12.2020 № 151 «Про 
спрямування коштів від орендної плати за оренду комунального майна».
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності

г — — —

9. Про демонтаж та списання тепломережі в с.Боднарів.
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності Г — — -

10. Про демонтаж аварійних будівель та споруд в с.Копанки.
Доповідає: Олександр Челядин - начальник управління комунальної власності
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1
Розгляд архітектурних питань (за окремим протоколом).
Д оповідає:Роман Кузик -  начальник управління архітектури та містобудування £

Сергій Воконоголь

Сергій Куц


